
 

از ماه آینده
»استوری« به تلگرام اضافه می شود

مدیر عامل تلگرام اعلام کرد این اپلیکیشن پیام رسان از اوایل 
ژوئیه، ویژگی استوری را اضافه می کند. پاول دوروف می گوید که 
کاربران سال ها خواستار افزوده شدن این ویژگی بودند و خاطرنشان 
کرد که بیش از نیمی از کل درخواست هایی که تلگرام در ارتباط با 
ویژگی ها دریافت می کرد، مربوط به استوری بود. این شرکت در ابتدا 
با افزودن استوری ها مخالف بود، زیرا این ویژگی در پلتفرم های دیگر 
وجود داشت اما در نهایت خواست که به درخواست کاربرانش گوش 
کند. با افزوده شدن استوری در تلگرام، کاربران می توانند تصمیم 
بگیرند که چه کسی می تواند هر کدام از استوری های آنها را مشاهده 
کند. کاربران می توانند انتخاب کنند که استوری های آنها برای همه 
مخاطبانشان قابل مشاهده باشد یا چند مخاطب منتخب یا فهرستی 
از دوستان نزدیک مشاهده کنند. استوری ها در یک بخش قابل 
توسعه در بالای فهرست چت کاربر قرار می گیرد. کاربران می توانند 
استوری های ارسال شده توسط هر مخاطبی را با انتقال آنها به لیست 
مخفی )Hidden( در بخش مخاطبین خود به جای صفحه اصلی، 
پنهان کنند. کاربران این گزینه را خواهند داشت تا به استوری خود 
زیرنویس )caption( و لینک، اضافه کنند. همچنین گزینه ای برای 
تگ کردن افراد دیگر در استوری ها وجود دارد. همچنین کاربران 
می توانند مانند اپلیکیشن بی ریل  )BeReal(، عکس ها و ویدئوهایی 
که با دوربین های جلو و عقب گوشی می گیرند را در لحظه ارسال 
کنند. به علاوه، کاربران می توانند انتخاب کنند که استوری آنها چه 
زمانی منقضی شود. کاربران می توانند آنها را پس از مدت 6، ۱۲، ۲۴ 
یا ۴۸ ساعت، منقضی کنند. یا اینکه می توانند استوری ها را به طور 
دائمی در صفحه پروفایل نمایش دهند که مشابه شیوه ای است که 
اینستاگرام به کاربران اجازه می دهد استوری را به صورت هایلایت 

شده، نمایش دهند. 

ادعای وزیر ارتباطات: 
 حضور۴۰ میلیون کاربر ماهانه 

در پیام رسان های داخلی 
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: در حال حاضر بر اساس 
داشبورد فایربیس گوگل بیش از ۴۰ میلیون کاربر فعال ماهانه 
در پیام رسان های داخلی حضور دارند و از خدمات و سرویس ها 
استفاده می کنند. عیسی زارع پور در مراسم افتتاحیه همایش روابط 
عمومی های وزارت ارتباطات، شرکت ها و سازمان های تابعه ادامه داد 
که به همین منظور و برای پاسخگویی بهتر باید نسبت به اقدامات 
و کارهای انجام شده اطلاعات کامل و دقیقی داشته باشند. او به 
برخی از اقدامات انجام شده در دولت سیزدهم اشاره و به شبکه ملی 
اطلاعات به عنوان یکی از کلان پروژه های این وزارتخانه پرداخت و 
افزود: شبکه ملی اطلاعات به عنوان یک زیرساخت پرسرعت و امن 
در گستره جغرافیای سرزمینی ایران از سال های گذشته آغاز شده 
و تا دولت سیزدهم حدود ۲۳درصد پیشرفت داشته و بر اساس اعلام 
مرکز ملی فضای مجازی تا بهمن سال گذشته به ۵۷ درصد رسیده 
و تاکنون نیز به حدود 6۲ درصد پیشرفت کار منجر شده و تا انشا... 
طبق برنامه ریزی صورت گرفته تا پایان سال جاری نیز این رقم به 
۷۵ درصد خواهد رسید. وزیر ارتباطات به پروژه فیبرنوری منازل و 
کسب و کارها به عنوان یکی دیگر از کلان پروژه های وزارت ارتباطات 
اشاره کرد و افزود: این پروژه نیاز کشور در دهه های آینده در حوزه 
ارتباطات را مرتفع می کند و کاری است که تمام کشورهای پیشرفته 
در دنیا نیز انجام داده و یا در حال انجامند. زارع پور تصریح کرد: پروژه 
FTTx تا پایان سال در تمامی شهرها آغاز می شود و کار بزرگی است 

که می تواند در مردم امید ایجاد کند و به همین دلیلی باید شروع و 
پایان این کار در هر شهر به تصویر کشیده شود. 

***
وام فرزندآوری

برای وام 6۰ میلیونی فرزندآوری اقدام کردم که نزدیک ۴۰ 
تا مدرک از من خواستند. شهرستان شهریار علاوه بر آنهایی که 
نوشته شده ۱۰۰ میلیون سفته هم از وام گیرنده می خواهند. 
لطفا مسئولان فکری برای این مشکلات کنند تا حداقل 

راحت تر بتوانیم وام را دریافت کنیم. 
یک شهروند از شهریار

جوابیه وزارت راه و شهرسازی
پیرو درج مطلبی در خصوص اتوبان ساوه )آزادگان( به 
اطلاع می رساند: علاوه بر انجام اقدامات ایمنی و عملیات 
راهداری جاری و مستمر شامل ایمن سازی با نصب علائم و 
تجهیزات ایمنی و لکه گیری راه )به صورت مستمر و در طول 
سال( توسط ادارات کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
تهران و مرکزی، برنامه ها و اعتبارات سالیانه جهت افزایش 
سطح سرویس محورها و ارتقای رضایتمندی عمومی براساس 
سامانه مدیریت روسازی راه های کشوری P. M. S و دیگر 
سامانه های موجود و طول راه های استان شامل اولویت های 
نگهداری، لکه گیری و روکش آسفالت محورها، رفع نقاط پر 
حادثه، نگهداری و ترمیمی ابنیه فنی محورها، تجهیزات ایمنی 
راه ها و تامین ایمنی عبور و مرور تعیین و ابلاغ می شود. در 
این راستا طی سنوات گذشته در محدوده استان مرکزی و در 
مقاطع مورد نیاز، حدود ۵ کیلومتر از آزاد راه ماسه آسفالت و 
۵کیلومتر نیز آسفالت حفاظتی میکرو سرفیسینگ اجرا شده و 
در حال حاضر از وضعیت مناسبی برخوردار است. در محدوده 
استان تهران نیز در سال ۱۳99 بهسازی و بازیافت گرم مسیر 
ساوه- تهران به صورت مقطعی اجرا و عملیات اجرایی آسفالت 
مسیر تهران – ساوه به طول ۲۲ کیلومتر توسط پیمانکار 
منتخب استان با پیشرفت فیزیکی حدود ۷۵ درصد در حال 
انجام است، همچنین در مسیر برگشت )ساوه - تهران( هم 
اکنون لکه گیری و روکش آسفالت قطعه ای از محور که بیشتر 
نیاز به رسیدگی دارد، در دست انجام است و با برگزاری فرآیند 
مناقصه و انتخاب پیمانکار جهت اصلاح مقاطعی دیگر از آزادراه 
که نیاز به رسیدگی بیشتری دارد، در حال حاضر تجهیز کارگاه 
پیمانکار در حال انجام است که امیدواریم طی روزهای آینده 

پروژه آغاز شود. 
بهزاد راجی
 مشاور ریاست و سرپرست روابط عمومی سازمان

آرمان ملی: در  اکثر کشورها روز اول بهار، برای شش ماه 
اول سال، ساعت رسمی کشور را یک ساعت جلو می کشانند تا 
از انرژی روز استفاده بهینه شود. در ایران هم به استثنای یک 
سال که محمود احمدی نژاد رئیس جمهور بود و دستور داد 
جلو نکشند این اتفاق  از زمان تصویب این قانون رخ داده اما در 
نهایت ناباوری و بنا به دلایلی که هنوز توضیحی برای آن داده 
نشده ، در سال جاری مسئولان تصمیم گرفتند به ساعت دست 
نزنند و به جایش مردم را به عقب بکشند؛ به این معنا که تصمیم 
گرفتند برای صرفه جویی در مصرف انرژی و به ویژه برق، مردم 
را یک ساعت زودتر به محل کارشان بفرستند و از طرفی چون 
ساعت هم جلو کشیده نشده بود رسما ساعت شروع کاری 
ادارات 6 صبح اعلام شد. هرچند تجربه نشان داده که این سری 
تصمیم گیری ها کمکی به مصرف برق و عدم قطع آن نکرده 
است اما به نظر بخشنامه سازمان اداری استخدامی کشور که 
قرار را بر ساعت کاری شش صبح تا یک و نیم ظهر و در روزهای 
پنجشنبه تا ۱۲ گذاشته بود با شکست مواجه شد چراکه 
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی خبر 
داد که آغاز ساعت کاری کارمندان و کارکنان دولت که برای 

صرفه جویی در مصرف انرژی به ساعت 6 صبح تغییر کرده بود، 
به روال عادی بازمی گردد. و این در حالی است که روز پیش از 
آن سازمان اداری و استخدامی کشور باز هم بر ساعت قبلی و 

تغییرات آن تاکید کرده بود. 
سران قوا تصمیم گرفتند ساعت کار مردم را تغییر ندهند

حسین گودرزی، به رسانه ها توضیح داده که: با توجه به 
مصوبه دولت که بر اساس آن مقرر شده بود کارمندان از تاریخ 
پانزدهم خرداد ماه تا پانزدهم شهریور ماه ۱۴۰۲ از ساعت 6 
صبح تا ۱۴:۴۵ در محل کار خود حاضر شوند و مشکلاتی را 
برای خانواده ها در پی داشت، با پیگیری رئیس مجلس شورای 
اسلامی این موضوع توسط کمیسیون اجتماعی و مرکز 
پژوهش های مجلس بررسی و در قالب پیشنهاد در جلسه 

سران قوا طرح و مورد موافقت رئیس جمهور قرار گرفت. 
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس گفته: با این تصمیم 
که به زودی از طرف هیأت دولت ابلاغ خواهد شد، ساعت کاری 
کارمندان و کارکنان دولت که برای صرفه جویی در مصرف 
انرژی به ساعت 6 تغییر کرده بود به روال عادی باز می گردد، اما 
پایان کار کارمندان همان ساعت ۱۴:۴۵ خواهد بود و ۴۴ ساعت 

مابه التفاوت در قالب دورکاری محاسبه خواهد شد. 
به گفته گودرزی، ساعت کاری کارکنان و کارمندان دولت 
از ۱۵ شهریور به روال اداری خود بازخواهد گشت. لازم به 
ذکر است این تصمیم مجلس در پاسخ به تقاضای مردم برای 
بازگشت ساعت کاری به روال عادی در پی بروز مشکلاتی برای 

خانواده ها به ویژه بانوان شاغل صورت گرفته است. 
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جریان انحرافی در ماجرای 
مسمومیت دانش آموزان 

خرم آباد  نماینده  محمودوند  مرتضی 
درباره آخرین وضعیت پرونده مسمومیت 
دانش آموزان که از سوی مجلس شورای 
صدها  گفت:  می شود،  پیگیری  اسلامی 
نفر از جنایتکارانی که به مدارس دختران 
مظلوم، معصوم، عفیف و نجیب این سرزمین 
حمله کردند، به لطف خدا با دستور مستقیم 
رهبری این ها خیلی هایشان بازداشت شدند، 
خیلی هایشان تحت نظر و بازجویی هستند 
و مشاهده کردیم بعد از این فرمان و پیگیری 
مجلس آب ها از آسیاب افتاد این را هم بگویم 
ما تعارف نداریم باز هم اگر این طور غلطی کنند 
با این جنایتکاران، دروغگویان و فرصت طلبان 
مخصوصا جریان کثیف انحرافی تعارف نداریم 
و برخورد می کنیم. این نماینده مجلس درباره 
اینکه افراد بازداشتی از چه جریانی بودند 
آن هم زمانی گفته شد خود دانش آموزان 
شیطنت کردند و یا والدین در این اتفاقات 
دست داشتند، گفت: هرکسی انداخت گردن 
دانش آموزان و به یک صورتی این مسئله را لوث 
کرد، مثال می زنم مثلًا آمدند یک واژه بمبک به 
کار بردند، من تذکر دادم این موضوعات واقعا 
امنیت پایدار کشور ما را هدف قرار داده بود هر 
کسی هم در برخورد با اینها کوتاهی کرد، قطعاً 
هم این دنیا و آن دنیا گرفتار می شود. او تاکید 
کرد: کسانی که این قضایا را به وجود آوردند 
طیف گسترده ای از معاندین و فرصت طلب ها 
بودند؛ از گروهک  جریان انحراف بودند که همه 
جا نفوذ کردند و با صراحت می گویم گروهک 
جریان انحراف با هیچ کس هم تعارف ندارم. 
خیلی هایشان دستگیر شدند و در این قضایا 
رهبر انقلاب فرمود با هیچ کس تعارف نداریم و 
باید به اشد مجازات برسند و به لطف خدا این 

کار انجام شد. 

 مصرف مازوت 
در حال افزایش است

علی خضریان، سخنگوی کمیسیون اصل نود 
با اشاره به گزارش این کمیسیون درباره آلودگی  
هوا گفت: وزارت نیرو در تامین برق مورد نیاز 
کشور نه تنها از انرژی های تجدیدپذیر استفاده 
نکرده که به دلیل شرایط خاص تحریمی 
کشور، مصرف مازوت در حال افزایش است و 
طبق اعلام مرکز اقلیم سازمان حفاظت محیط 
زیست از ۱6 نیروگاه کشور، ۱۴ نیروگاه مصرف 

مازوت دارند. 

معلمان به اجرای رتبه بندی 
اعتراض دارند

جواد نیک بین، نماینده مردم کاشمر در 
مجلس گفت: صد درصد معلمان به اجرای 
رتبه بندی فرهنگیان اعتراض دارند و این مهم 
باعث نارضایتی این قشر عزیز گردیده است 
چرا که مواردی باید در اجرای رتبه بندی لحاظ 
می شده که متأسفانه مراعات نشده است، حتماً 

تجدیدنظر شود. 

 ورود گردوخاک به تهران
 و افزایش دما 

بر اساس اعلام اداره کل هواشناسی استان 
تهران وضعیت جوی این استان، وزش باد شدید 
و خیزش گرد و خاک در مناطق جنوبی و غربی 
تهران و افزایش دما از روز )6 تیرماه( پیش بینی 
می شود. با بررسی نقشه های هواشناسی و 
خروجی الگوهای پیشیابی عددی وضعیت 
جوی استان تهران طی چهار روز آینده آسمان 
صاف با جوی نسبتا پایدار و در ارتفاعات گاهی 
افزایش ابر پیش بینی می شود. در مناطق 
جنوبی و غربی در بعضی ساعات وزش باد 
شدید با خیزش موقت گردوخاک و انتقال 
گردوخاک از استان های همجوار به استان 
کاهش کیفیت هوا و دید افقی مورد انتظار 
است. از روز پنجشنبه )۸ تیر( کاهش نسبی 

دما در سطح استان پیش بینی می شود. 

تلف شدن یک یوزپلنگ دیگر 
مدیرکل محیط زیست استان سمنان از تلف 
شدن یک یوزپلنگ آسیایی دیگر در تصادفات 
جاده ای در محدوده شهرستان میامی خبر 
داد. بهرامعلی ظاهری ادامه داد: این تصادف 
روز سه شنبه در محور میامی به سبزوار در 
شرق استان رخ داده است. او با بیان اینکه هنوز 
مشخص نیست که این یوزپلنگ تلف شده 
از یوزپلنگ های شناسنامه دار است یا خیر 
ادامه داد: جنسیت این یوزپلنگ آسیایی هنوز 
مشخص نشده است. او با ابراز ناراحتی از تکرار 
مجدد تصادف جاده ای یوزپلنگ آسیایی در 
استان گفت: متاسفانه این یوزپلنگ آسیایی 
دیروز 6 تیرماه در حوالی منطقه موسوم به چاه 
قنات در محور ترانزیتی میامی- سبزوار براثر 
برخورد با خودروهای عبوری دچار سانحه شده 
است. مدیرکل محیط زیست استان سمنان 
ادامه داد: از ابتدای سال ۱۴۰۲ تا کنون، این 
دومین تصادف جاده ای یوزپلنگ آسیایی در 
استان سمنان است. به گزارش ایسنا- متاسفانه 
در ششم فروردین ۱۴۰۲ نیز در شهرستان 
میامی و در محور ترانزیتی میامی- سبزوار 
حدفاصل سه راهی زیدر تا میاندشت نیز یک 
یوز دیگر براثر برخورد با خودروهای عبوری 

دچار سانحه و تلف شده بود. 

آرمان ملی: موضوع افرادی که تحت عنوان 
کودک کار شهرت یافته اند به ویژه آن گروهی 
که در بخش زباله گردی شهرهای خود فعالیت 
دارند و ارتباطاتشان با پیمانکاران شهرداری از 
این نظر که آن ها زیر نظر مسئولان مذکورشان 
کودکان را به کار گرفته اند، بحثی قدیمی و 
مطرح شده توسط بسیاری از شهروندان و آن ها 
که در زمینه حقوق کودکان فعالیت می کنند، 
بوده است. حالا و در یکی از روزهای تابستان 
۱۴۰۲، به کارگیری این کودکان توسط یکی از 
اعضای شورای اصولگرای شهر تهران هم تأیید 
شده است.  عبدالمطهر محمدخانی، سخنگوی 
شهرداری تهران ضمن تایید به کارگیری 
کودکان توسط برخی پیمانکاران متخلف 
مدیریت شهری پایتخت، وعده داده که در 
آینده گزارشی درباره نحوه برخورد شهرداری با 
این دسته از پیمانکاران خاطی ارائه خواهد کرد. 
ناصر امانی، رئیس کمیته منابع انسانی شورا 
در تذکری در تاریخ ۱۷ اردیبهشت ۱۴۰۲ 
ضمن انتشار تصویر حضور کودکان کارگر در 
محل اسکان کارگری شهرداری در محله درکه، 
تاکید کرده بود که »بارها در خصوص استفاده 
برخی پیمانکاران شهرداری تهران از افراد زیر 
۱۵ سال به عنوان کارگر در محلات مختلف 
تذکر داده ام، اما همچنان شاهد آن هستیم که 
برخی پیمانکاران متخلف شهرداری تهران، 
در حوزه نظافت معابر یا جمع آوری پسماند از 

کودکان سوءاستفاده می کنند.«
این در حالی است که حسین نظری، معاون 
خدمات شهری و محیط زیست شهرداری 
تهران در نشست خبری روز ۲۲ اسفند ۱۴۰۱ 
در پاسخ به سوال خبرنگاران درباره »رفتگری و 
زباله گردی کودکان« در سطح پایتخت، ضمن 
تایید تخلف برخی پیمانکاران شهرداری در 
خصوص به کارگیری کودکان در حوزه نظافت 
معابر یا جمع آوری پسماند، گفته بود که »ما از 
قبل به تمام مناطق شهرداری ابلاغ کرده بودیم 
که استفاده از کارگران زیر سن قانونی ممنوع 
است. بعد از این هم که گزارش های رسانه ای 
در این زمینه منتشر شد، مجددا به پیمانکاران 

ابلاغ کردیم که نباید این کار را انجام دهند. یکی 
از برنامه های مهم ما در سال آینده، جلوگیری از 
به کارگیری کودکان در حوزه پسماند و خدمات 
شهری است و قصد داریم با اصلاح قراردادها و 
برخورد با پیمانکاران متخلف، حتما جلوی این 

کار را بگیریم.« 
با وجود وعده معاون شهردار تهران درباره 
اصلاح  و  متخلف  پیمانکاران  با  برخورد 
قراردادها در سال ۱۴۰۲، هنوز به کارگیری 
کودکان توسط برخی پیمانکاران شهرداری 
تهران در حوزه نظافت معابر یا جمع آوری 
پسماند ادامه دارد؛ به نحوی که اخیرا ناصر 
امانی، عضو شورای شهر در گفت وگو با ایلنا 
بار دیگر از این مساله انتقاد کرده و گفته است 
که »تداوم معضل به کارگیری کودکان توسط 
برخی پیمانکاران مدیریت شهری پایتخت و 
مشاهده مکرر آن در محلات مختلف نشان 
می دهد که گویی هیچ نظارتی به صورتی 

عملی از سوی شهرداری تهران در این زمینه 
وجود ندارد.«  حالا عبدالمطهر محمدخانی، 
سخنگوی شهرداری تهران توضیح داده که چرا 
بعد از گذشت چند ماه از ارائه تذکرات مختلف 
توسط اعضای شورای شهر و انتشار گزارش های 
متعدد رسانه ای در زمینه رفتگری و زباله گردی 
کودکان با لباس پیمانکاران شهرداری، هنوز هم 
شاهد تداوم ارتکاب به این تخلف توسط بعضی 
از پیمانکاران مدیریت شهری پایتخت هستیم؟ 

   بلافاصله با پیمانکار برخورد می کنیم
سخنگوی شورای شهر تهران در خصوص 
بحث به کارگیری کودکان کار گفته شهرداری 
تهران در زمینه نظافت معابر و جمع آوری 
پسماند با پیمانکاران حوزه خدمات شهری و 
پسماند قرارداد می بندد، اما متاسفانه می توانم 
تایید کنم که برخی پیمانکاران در این زمینه ها 
کودکان را به کارگیری می کنند. البته این 

مساله برای ما تلخ است، اما هر گزارشی که در 
این زمینه به شهرداری تهران برسد، بلافاصله 
برخورد با پیمانکار متخلف را در دستور کار قرار 
می دهیم و تاکنون برخوردهایی با پیمانکاران 

خاطی صورت گرفته است. 
او در ادامه توضیحاتش در گفت وگو با ایلنا، 
ادامه داده که: زمانی که شهروندان از طریق 
تماس با سامانه ۱۳۷ یا مراجعه مستقیم به 
همکاران ما در شهرداری های نواحی و مناطق، 
درباره به کارگیری کودکان در یک محدوده 
مشخص توسط پیمانکاران شهرداری گزارش 
بدهند، بلافاصله موضوع توسط نهادهای 
نظارتی مدیریت شهری و خود شهرداری های 
نواحی و مناطق بررسی می شود و در صورت 
تایید صحت گزارش دریافت شده، با پیمانکار 
مربوطه برخورد می شود. در ماه های اخیر نیز 
برخوردهایی را با بعضی از این پیمانکاران انجام 

داده و آنها را جریمه کرده ایم. 
سخنگوی شهرداری تهران تاکید کرده: 
موضوع به کارگیری کودکان کار در حوزه 
پسماند و موارد دیگر را نمی توانیم از بعضی 
مسائل اجتماعی جدا ببینیم، به نحوی که باید 
توجه داشته باشیم افزایش محسوس تعداد 
اتباع خارجی در سطح شهر یا اطراف تهران 
حتما روی این مساله تاثیر گذاشته است؛ یعنی 
در حال حاضر با آسیب های اجتماعی مختلفی 
در شهر تهران مواجه هستیم که این آسیب ها 
روی موضوعات شهری نیز اثر می گذارد و 
نمی توانیم بدون در نظر گرفتن آسیب ها به حل 

معضلات این چنینی بپردازیم. 
محمدخانی، تایید کرده که متاسفانه در 
بعضی موارد، به کارگیری کودکان توسط برخی 
پیمانکاران با همراهی خود اتباع انجام می شود 
که البته چنین مساله ای بازهم یک تخلف به 
حساب می آید و شهرداری حتما با پیمانکار 
خاطی برخورد خواهد کرد. فرآیند برخورد با 
پیمانکارانی که چنین تخلفاتی را انجام داده اند، 
در شهرداری تهران در جریان است. او گفته 
در آینده گزارشی درباره نحوه برخورد با این 

پیمانکاران را ارائه می کنیم. 

آرمان ملی:خبر بازداشت یکی از اعضای شورای شهر تهران 
که از صبح روز گذشته در برخی شبکه های اجتماعی منتشر شده 
بود با حضور او در صحن شورا تکذیب شد و رئیس شورای شهر 
تهران شایعه بازداشت عضو شورای شهر و استعفای شهردار تهران 
را دروغ دانست. همچنین از صبح روز گذشته در برخی کانال های 
خبری شایعه ای مبنی بر بازداشت یکی از اعضای شورای شهر تهران 
منتشر شده بود که با پیگیری از پرویز سروری، نایب رئیس شورای 
اسلامی شهر تهران، او اعلام کرد که چنین موضوعی صحت ندارد 
و عضو شورای شهر تهران که خبر بازداشتش منتشر شده بود به 
دلیل حضور در برنامه ای در دو شب گذشته که تا پاسی از شب طول 
کشیده بود در ابتدای جلسه روز گذشته شورا حاضر نشده که تا 

دقایقی دیگر در صحن شورا حاضر خواهد شد.
بنابراین گزارش، عضو مورد نظر شورای اسلامی شهر تهران نهایتا 
در صحن شورا حاضر شد و پس از حضورش مهدی چمران ریاست 
شورا، گفت: خوشبختانه آقای شربیانی در صحن شورا حاضر شدند 
و شایعاتی که در خصوص ایشان در فضای مجازی منتشر شده بود 
نشان داد که دروغ است. متاسفانه زمانی که جمعی در حال کار 

کردن هستند هجمه ها به سمت آنها روانه می شود؛ لذا امیدوارم 
که در کار خودشان موفق باشند. او ادامه داد: بنده خبر داشتم که 
حالشان خوب نیست و درباره وی گفته بودند که دستگیر و زندانی 
شده اند. حتی شایعاتی هم درباره آقای کاشانی که به کربلا رفته 
بودند و آقای اقراریان که برای دیدار به قوه قضائیه رفته اند، مطرح 
شده است.  مهدی چمران در پاسخ به شایعات مربوط به استعفای 
زاکانی شهردار تهران، گفت: استعفای شهردار تهران نیز دروغ 
دیگری است که گفته می شود. او ادامه داد که: شایعات استعفای 
شهردار تهران باید از نظر قانونی پیگیری شود؛ ما با آقای زاکانی 
جلسه داشتیم و چیزی مبنی بر استعفا نیامده و باید این مسائل از 
نظر قانونی پیگیری شود. چمران با بیان اینکه گفتند چون سه نفر 
در صحن شورا حاضر نیستند بازداشت شده اند، تأکید کرد: آقای 
شربیانی با بنده تماس گرفت و پرسید با توجه به اینکه چون حالشان 

خوب نیست به صحن بیاید یا خیر؟ که ما گفتیم بیایند و آمدند.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران ادامه داد: آقای اقراریان هم 
برای حضور در قوه قضائیه اجازه گرفت و آقای کاشانی هم برای 
حضور در کربلا در روز عرفه اجازه کتبی گرفت که دعا گوی ما و 

دروغگویان باشد.
او با بیان اینکه ما با شهردار تهران جلسه داشتیم، تاکید کرد: 
مسائل زیادی را در این جلسه مطرح کردیم؛ برای مثال خرابی 
دستگاه تهویه ساختمان شماره دو شهرداری مطرح شد. چمران 
ادامه داد: علت این مسائل معلوم است؛ وقتی دیده می شود عده ای 
کار می کنند، عده ای دیگر هم به جنب و جوش و تکاپو می افتند که 
نگذارند کار کنند؛ برای باغات هنوز لایحه ای نیامده و چیزی تصویب 
نشده و معلوم نیست از کجا خبر دارند می خواهیم چه کاری انجام 

دهیم و موارد متعددی مطرح می کنند که جای تأسف است.
او ادامه داد: شهر ما مشکلات زیادی دارد و مشکل اتوبوس و 
مترو داریم و به عیان گفتیم و راه حل هم داده ایم که باید اجرا شود 
اما متأسفانه به جای فرصت گذاشتن برای این مشکلات باید با این 
مسائل دست و پنجه نرم کنیم . رئیس شورای اسلامی شهر تهران 
در پاسخ به پرسش یکی از خبرنگاران مبنی بر اینکه آیا از روزنامه ای 
که شایعه استعفای شهردار را مطرح کرده شکایت خواهد شد یا 
خیر؟، گفت: این موضوع را باید بخش حقوقی و روابط عمومی 

شهرداری دنبال کند.

 همان طور که در این گزارش ذکر شده و مسئولان برای تاریک و روشن شدن هوا هم تصمیم می گیرند!
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس هم به 
آن اشاره کرده، بحث عدم تغییر ساعت اداری 
به دستور سران سه قوه انجام شده. این شکل 
تصمیم گیری ها اگر نشانه عدم هماهنگی 
دستگاه ها و سازمان ها و ارگان ها با هم نباشد 
نشانه چیست؟ سوای اینکه تصمیم گیری در 
مورد زندگی مردم، خوابیدن، بیدارشدن و 
سر کار رفتن شان و حتی زمان روشن شدن 
و تاریک شدن هوایشان هم ظاهرا بدون در 
نظر گرفتن نیاز و طبیعت زندگی شهروندان 

صورت می گیرد!

بنا به گفته سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس ساعت کاری که برای 
صرفه جویی انرژی به ۶ صبح تغییر کرده بود، به روال عادی برمی گردد

مسئولان مردم را مسئولان مردم را 
به به عقب و جلوعقب و جلو می کشند! می کشند!

تأیید      به کارگیری کودکان توسط 
برخی  پیمانکاران شهرداری تهران

سخنگوی شهرداری تهران گفته؛ گزارشی درباره 
نحوه برخورد با متخلفان ارائه خواهند کرد

از شهروندان خواسته شده در صورت مشاهده موارد 
با 137 تماس بگیرند تا پیمانکار بلافاصله برکنار شود

گزارش های ضد و نقیض از استعفای شهردار
مهدی چمران: شایعات استعفای شهردار تهران پیگیری قانونی می شود


